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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Åsa Regnér (S)

2015/16:668 Barnäktenskap

Enligt uppgifter från Dagens Nyheter kom under förra året flera gifta 
asylsökande barn till Sverige. Trots att barnäktenskap är förbjudet enligt svensk 
lag tillåter vissa kommuner att de minderåriga flickorna – det rör sig nästan 
uteslutande om flickor – bor tillsammans med sina vuxna män. Visserligen 
intervjuar socialtjänsten dessa barn för att säkerställa att det inte rör sig om 
tvångsäktenskap, men det är tveksamt om det går att göra rättvisa bedömningar 
i alla enskilda fall. Barnen känner, med stor sannolikhet, inte till hur de svenska 
myndigheterna fungerar och arbetar, och därför är risken överhängande att de 
av rädsla för det okända inte vågar uttrycka sin vilja. Resultatet blir att Sverige, 
oavsiktligt, brister i sitt åtagande att tillgodose alla barns skyddsbehov.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Åsa Regnér:

Vilka åtgärder avser statsrådet att vidta för att säkerställa att flyktingflickor får 
sina skyddsbehov tillgodosedda?

………………………………………

Boriana Åberg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors
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